
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED:
Personalerum i PUC-bygning/stueplan

BESTYRELSENS SPILLEREGLER
● Stik hånden i vejret
● Alle kommer til orde
● Alle byder ind
● Lyt efter det gode budskab
● Søg at forstå - før du selv taler
● Plads til bevægelse og humor
● Tal pænt
● Anerkend forskellighed
● Undgå “Ekko-effekten”

Skolebestyrelsesmøde

Tirsdag 25.06.2024 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter:
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster: Lederteam

Mikael Bugge

Afbud:Jakob Bangsgaard
Øhlenschlæger

Kl. 18.00 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Sag 1. a Velkommen til John
Formål med punktet: Information om skolens drift
- SFO opstart og klar til børnehaveklasse - JLP
- eksamen og afslutning på 9. årg. - LBE
- legeplads og økonomi - JFH
- Proces ny skole - MBA
- Elever fri til ferie - udfordringer - MBA

Referat:
John blev præsenteret og præsenterede sig selv for bestyrelsen.

JLP orienterede om tidlig SFO og perioden i foråret, hvor de nye børn har gået på skolen. Det er gået
godt med at fokusere på fællesskaber og overgangene fra børnehave til børnehaveklasse.

LBE orienterede om prøverne. De er blevet afviklet fint, og de unge har haft gode oplevelser. Fokus
har været at lære at gå til prøve frem for at opnå en bestemt karakter. Der har været mange særlige
behov, men det er lykkedes fint at tage hensyn til alle.
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JFH orienterede om processen med ny legeplads. Ejendomme er med i processen. Skolen/SFO har
600.000 i hånden, men udbuddet bliver på 1.750.000 med ansøgninger om fondsmidler.

MBA orienterede om ny skole. Byggeriet går helt efter planen. Der er en fornuftig trafikløsning på vej,
så børn kan færdes sikkert mellem de to afdelinger.

Punktet om elevfri i skoletiden udsættes til efter sommerferien.

Sag 1.b Siden sidst INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Formål med punktet: Information om skolens drift

Referat:
Skoleårets planlægning er på plads. Der er lidt udskiftninger på personalefronten, men forventningen
er, at vi har fuldt hold igen pr. 1. august. Der er mange, der søger de ledige stillinger, vi slår op. Vi
oplever, at Hornslet Skole har et godt ry.

Kl. 18.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
2. Sag: PBL
Formål med punktet: Oplæg om PBL og feedback fra bestyrelsen

Referat:
MBA orienterede om baggrunden for PBL og arbejdet fra opstarten i 2020 til nu. Der bliver lavet et
koncentrat af oplægget til forældrene til forældremøderne i efteråret.

Kl. 19.00 Spisning af let aftensmåltid

Afsked med afgående medlemmer

Kl. 19.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
3. Sag: Høringssvar
Formål med punktet: Bestyrelsen

Referat
Høringssvaret blev gennemgået og drøftet. Carina sender forslaget rundt til bestyrelsen til
kommentering inden for den næste uge. Høringssvaret sendes af sted derefter.
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Kl. 19.50 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
4. Sag: Bestyrelsesevaluering og tanker om konstituering
Formål med punktet: Bestyrelsesdeltagelse på forældremøder i august / september.
Aftale første bestyrelsesmøde i august

Referat
Første bestyrelsesmøde efter sommerferien: Tirsdag d. 13. august.

Der skal vælges en ny formand til skolebestyrelsen. Carina træder ud af bestyrelsen om et år og vil
gerne være næstformand for at hjælpe den kommende formand godt i gang.

Kl. 20.15 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
5. Sag: God sommer

Hornslet, 24-06-25 Mødet hævet kl.: 20.15
Med venlig hilsen Referent: Jan

Bugge
Mikael Bugge Næste mødedato:
Skoleleder Næste FU Punkter 2 dage før: 23-
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